

Notices / Avis

Nominations for Officers of the Canadian Political Science Association

In accordance with the provisions of article 8.2 of the Constitution of the Canadian Political Science Association, the Nominating Committee invites nominations for the following positions on the Board of Directors: President-elect and five (5) Members-at-Large.

You are reminded that each nomination requires the signatures of two proposers and that it must be accompanied by a statement of acceptance signed by the nominee, as well as by the nominee's 100-word curriculum vitae.

All participants in these procedures must be paid-up members of the Association. You are further reminded that voting is by mail ballot.

Nominations must be received before *November 15, 2006* by the Secretary-Treasurer, Canadian Political Science Association, Suite 204, 260 Dalhousie Street, Ottawa, Ontario K1N 7E4.

Conseil d'administration de l'Association canadienne de science politique : mises en candidatures

Selon l'article 8.2 de la Constitution, le Comité des candidatures invite les membres de l'Association canadienne de science politique à proposer des candidat(e)s aux postes suivants au Conseil

d'administration : Président(e)-désigné(e) et cinq (5) conseillers(ères).

Il faut que chaque candidature soit accompagnée de la signature de deux membres, d'un avis d'acceptation signé par la personne nommée, ainsi que du curriculum vitae de celle-ci d'environ 100 mots.

Pour être candidat(e) ou pour présenter une candidature, il faut être membre en règle de l'Association. Veuillez prendre note que l'élection se fera par courrier.

Les mises en candidatures doivent parvenir d'ici *le 15 novembre 2006*, au Secrétaire-trésorier, Association canadienne de science politique, Bureau 204, 260, rue Dalhousie, Ottawa, Ontario K1N 7E4.

Canadian Journal of Political Science / Revue canadienne de science politique
39:2 (June/juin 2006) 475–478

© 2006 Canadian Political Science Association (l'Association canadienne de science politique)
and/et la Société québécoise de science politique

The Canadian Political Science Association is pleased to award the
/ L'Association canadienne de science politique a l'honneur de
décerner le

C.B. MACPHERSON PRIZE / PRIX C.B.-MACPHERSON

for / pour 2006

to / à

L.W. Sumner

University of Toronto

for his book / pour son livre

***The Hateful and the Obscene: Studies in the
Limits of Free Expression***

published by / publié par University of Toronto Press.

The C.B. Macpherson Prize has been established to honour the life and work of the late, distinguished, Canadian political scientist, Crawford Brough Macpherson. It is awarded every two years to the author of the best book published in English or in French in the field of political theory. A jury of eminent political scientists, appointed by the Board of Directors of the Association, makes the selection.

The C.B. Macpherson Prize is made possible thanks to the financial support of the University of Toronto Press, Professor Crawford Brough Macpherson's principal publisher. In addition to the honour, the 2006 award includes a monetary prize in the amount of \$750.

Le Prix C.B.-Macpherson a été créé pour honorer la mémoire de Crawford Brough Macpherson, un grand politologue canadien. Le Prix est attribué à tous les deux ans à l'auteur(e) du meilleur ouvrage publié, en français ou en anglais, sur un sujet traitant de la théorie politique. Le choix de cet ouvrage est fait par un jury de politologues éminents, nommés par le Conseil d'administration de l'Association.

Le Prix C.B.-Macpherson est rendu possible grâce à l'appui financier de la maison d'édition de l'University of Toronto, qui a publié plusieurs des ouvrages de Crawford Brough Macpherson. En plus du prestige attaché au Prix, un montant de 750 \$ est accordé au gagnant du concours, pour 2006.

The Canadian Political Science Association is pleased to award the
/ L'Association canadienne de science politique a l'honneur de
décerner le

DONALD SMILEY PRIZE / PRIX DONALD-SMILEY

for / pour 2006

to / à

Gregory Inwood

Ryerson University

for his book / pour son livre

***Continentalizing Canada: The Politics and Legacy
of the Macdonald Royal Commission***

published by / publié par University of Toronto Press.

The Donald Smiley Prize has been established to honour the life and work of the late, distinguished, Canadian political scientist and former Association President, Donald V. Smiley. It is awarded every year to the author or authors of the best book published in English or in French in a field relating to the study of government and politics in Canada. A jury of eminent political scientists, appointed by the Board of Directors of the Association, makes the selection.

The Donald Smiley Prize is made possible thanks to the financial support of McGill-Queen's University Press. In addition to the honour, the 2006 award carries with it a monetary prize in the amount of \$1000.

Le Prix Donald-Smiley a été créé pour honorer la mémoire de Donald V. Smiley, un grand politologue canadien et ancien président de l'Association canadienne de science politique. Le Prix est attribué à tous les ans à l'auteur(e) ou aux auteur(e)s du meilleur ouvrage publié, en français ou en anglais, sur un sujet relié au gouvernement et à la politique au Canada. Le choix de cet ouvrage est fait par un jury de politologues éminents, nommés par le Conseil d'administration de l'Association.

Le Prix Donald-Smiley est rendu possible grâce à l'appui financier de McGill-Queen's University Press. En plus du prestige attaché au Prix, un montant de 1000 \$ est accordé au gagnant du concours, pour 2006.

The Canadian Political Science Association and the Société québécoise de science politique are pleased to award the / L'Association canadienne de science et la Société québécoise de science politique ont l'honneur de décerner le

JOHN MCMENEMY PRIZE / PRIX JOHN MCMENEMY

for / pour 2006

to / à

Michael M. Atkinson

(University of Saskatchewan)

and / et

Gerald Bierling

(McMaster University)

for their article / pour leur article

Politicians, the Public and Political Ethics: Worlds Apart
published in volume 38 of the *Canadian Journal of Political Science* / publié dans le volume 38 de la *Revue canadienne de science politique*.

The John McMenemy Prize was established in honour of the *Journal's* Administrative Editor, Professor John McMenemy of Wilfrid Laurier University, who between 1977 and 2004, contributed greatly to the success of the Association and the Société's flagship journal. The *Canadian Journal of Political Science*, a quarterly journal of the highest international standards, is distributed to approximately 2000 scholars and institutions around the world.

Le Prix John-McMenemy a été créé afin de rendre hommage au directeur administratif de la *Revue*, M. John McMenemy, de l'Université Wilfrid Laurier qui, entre 1977 et 2004, a grandement contribué au succès de la revue de l'Association et de la Société. La *Revue canadienne de science politique*, publiée quatre fois par année, respecte les normes internationales les plus élevées; elle est distribuée à plus de 2 000 chercheurs et institutions universitaires à travers le monde entier.